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J E G Y Z Ő K Ö N Y V 

 
 
Készült: Rakamaz Város Képviselő-testületének 2008. december 08-án megtartott 

közmeghallgatásáról.  
 
Jelen vannak:   Farkas Ernő polgármester 
   Balogh Tibor 
   Bodnár János 
   Cseh Béla  
   Dargó Ferenc 
    Héri Viktor 
    Molnár István 
   Nádasdi Frida 
   Palsics János 
   Pályi Zoltán 
   Pózer Tamás  
   Sárközi Péterné  
    Szin Zoltán  
   Tóth Mihály képviselők 
 
   Tóth Andrea jegyző  
   Kovácsné Pallai Valéria aljegyző 
 

Tanácskozási joggal meghívott: 
1.) napirendi pontnál  
Nagy Sándor r. fhdgy. mb. őrsparancsnok 
Dr. Illés László kapitányságvezető-helyettes 
 
200 fő rakamazi lakos 

 
 
Farkas Ernő polgármester köszönti a képviselőket, a meghívott vendégeket, és a 
közmeghallgatáson megjelent állampolgárokat. 
 
 
A polgármester megállapítja, hogy az ülés határozatképes, mert 14 fő képviselő 
jelen van. 
 
 
Farkas Ernő a jegyzőkönyv hitelesítőnek Pályi Zoltán és Palsics János képviselőket 
jelöli ki. 
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Ezt követően Farkas Ernő polgármester javasolja, hogy a meghívóban szereplő 
napirendi pontokat tárgyalja meg a Képviselő-testület.  
 
 
A Képviselő-testület 14 igen szavazattal az alábbi napirendi pontok tárgyalását 
fogadta el: 
 
1.) Beszámoló a város közbiztonságáról, a városban végzett közbiztonsággal 

kapcsolatos tevékenységről. 
Előadó: Nagy Sándor mb. őrsparancsnok 

 
2.) Közérdekű bejelentések, javaslatok tétele. 
 
 
1. napirendi pont: Beszámoló a város közbiztonságáról, a városban végzett 

közbiztonsággal kapcsolatos tevékenységről. 
Előadó: Nagy Sándor mb. őrsparancsnok 

 
Az előterjesztés a jegyzőkönyvhöz csatolva van. 
 
H o z z á s z ó l á s o k :  
  
Bón Ferenc rakamazi lakos: 
Az őrsparancsnok úr beszámolt arról, hogy a Polgárőr Egyesület a mai napig nem 
állt úgy fel, ahogyan korábban dolgoztak, így a Rendőrőrs nem tud együttműködni 
velük. Szeretném felhívni a figyelmet arra, hogy sikerült az elmúlt években 
működő polgárőrséget szétzilálni, viszont nem sikerült új polgárőrséget felállítani, 
amely a közmegelégedést szolgálná. 
 
Farkas Ernő polgármester: 
Az új Polgárőr Egyesület a Cégbíróságnál bejegyzés alatt áll. A munkájukat 
elkezdték, az Egyesület 2009. évben egy más formátumban, rendesen és jól fog 
működni.  
 
 
Ezt követően Farkas Ernő polgármester az alábbi határozat-tervezetet bocsátotta 
szavazásra: 
„A Képviselő-testület 

Nyíregyháza Rendőrkapitányság Rakamaz Rendőrőrsének Rakamaz város 
közbiztonságáról, a városban végzett közbiztonsággal kapcsolatos 
tevékenységéről szóló beszámolóját elfogadja.”  
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A Képviselő-testület 9 igen szavazattal, 5 tartózkodással az alábbi határozatot 
hozta: 
 

Rakamaz Város Önkormányzatának 
276/2008. (XII.08.) KT. 

h a t á r o z a t a  
 

a város közbiztonságáról, a városban végzett    
  közbiztonsággal kapcsolatos tevékenységekről 

 
A Képviselő-testület 

 
Nyíregyháza Rendőrkapitányság Rakamaz Rendőrőrsének Rakamaz város 
közbiztonságáról, a városban végzett közbiztonsággal kapcsolatos 
tevékenységéről szóló beszámolóját elfogadja.  

 
A határozatról értesül: 

        1.) Nyíregyháza Rendőrkapitányság Rakamaz Rendőrőrs Rakamaz 
        2.) Városi Rendőrkapitányság Nyíregyháza 
 
 
2. napirendi pont: Közérdekű bejelentések, javaslatok tétele. 
 
Répási Sándor rakamazi lakos: 
Az elmúlt héten pénteken elestem, de akkor nem tartottam indokoltnak felkeresni a 
háziorvost. Szombaton az állapotom rosszabbodása miatt felkerestem a háziorvosi 
központi ügyeletet. Az ügyelet ajtaját zárva találtam. Csengetés után 10-15 perccel 
egy fiatalember nyitott ajtót, akinek elmondtam, beutalót szeretnék kérni a 
kórházba röntgenfelvétel készítése céljából. Ő bevezetett a rendelőbe, ahol az 
ügyeletes orvos nemtetszését fejezte ki, mert akkor akartam beutalót kérni. Több 
embertől hallottam már, hogy sajnos problémák vannak az ügyeletet ellátó 
orvosokkal. A környező településekről érkező betegek sokszor fél- illetve egy 
órákat állnak az ajtóban, míg kinyitják a rendelőt. Kérésem az, hogy válogassák 
meg az ügyeletet ellátó orvosokat. Akik vállalják ezt a munkát, azok rendesen 
lássák el a betegeket. Van az ügyeletesek között egy idősebb orvos, aki becsülettel 
ellátja a munkáját, minden beteget szívesen lát.   
 
Farkas Ernő polgármester: 
2007. évben a háziorvosi központi ügyeleti feladatok ellátására közbeszerzési 
eljárást indítottunk.  
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Az eljárás lefolytatását követően az ügyeleti feladatok ellátásának szervezésével az 
önkormányzat a MONA-HOLDING Kft-t bízta meg, melynek szakmai irányítója 
Dr. Zsonda László. Bármilyen gond, probléma merül fel az ügyeleti feladatok 
ellátásával kapcsolatosan, azt továbbítjuk a Kft. felé. Javaslom a Képviselő-
testületnek, hogy a panaszt jelezze a Kft-nek, illetve kérjük annak kivizsgálását. A 
kivizsgálást követően a bejelentőt írásban fogom tájékoztatni a megtett 
intézkedésekről. 
 
 
Ezt követően Farkas Ernő polgármester az alábbi határozat-tervezetet bocsátotta 
szavazásra: 
 
„A Képviselő-testület 
1.) A háziorvosi központi ügyeleti feladatok ellátására vonatkozó közérdekű 

bejelentéssel kapcsolatban megkeresi a feladat ellátásával megbízott MONA-
HOLDING Kft-t /továbbiakban: Kft./ (4400 Nyíregyháza, Szarvas út 1-3. 
V/504.). 

2.) Kéri a Kft. vezetőjét, hogy a közérdekű bejelentést vizsgálja meg, és a vizsgálat 
eredményéről adjon tájékoztatást a Képviselő-testületnek.”  

 
 
A Képviselő-testület 14 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta: 
 

Rakamaz Város Önkormányzatának 
277/2008. (XII.08.) KT. 

h a t á r o z a t a  
 

közmeghallgatáson tett közérdekű bejelentés 
 

A Képviselő-testület 
 

1.) A háziorvosi központi ügyeleti feladatok ellátására vonatkozó közérdekű 
bejelentéssel kapcsolatban megkeresi a feladat ellátásával megbízott 
MONA-HOLDING Kft-t /továbbiakban: Kft./ (4400 Nyíregyháza, Szarvas 
út 1-3. V/504.). 

 
2.) Kéri a Kft. vezetőjét, hogy a közérdekű bejelentést vizsgálja meg, és a 

vizsgálat eredményéről adjon tájékoztatást a Képviselő-testületnek.  
 

A határozatról értesül: 
MONA-HOLDING Kft. 4400 Nyíregyháza, Szarvas út 1-3. V/504. 
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Farkas Ernő polgármester az ünnepek közeledtével kellemes karácsonyt, boldog új 
évet kíván a Képviselő-testület és maga nevében a város lakosságának. 
 
 
 
Ezt követően Farkas Ernő polgármester megköszöni a lakosság aktív részvételét, és 
a közmeghallgatást bezárta. 
 
 
 

K.m.f. 
 
 

Farkas Ernő     Tóth Andrea 
polgármester             jegyző 

 
 
 

Pályi Zoltán                      Palsics János 
jegyzőkönyv-hitelesítők 


